
 

 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 7 januari a.s.  om 13.00 uur, Oude Raadzaal.  

 

Veiligheidsregio 
 

Op de LTA staat als item 2014-25 “Informatie over hoe nieuwe organisatie Veiligheidsregio 

‘staat’”. De burgemeester heeft gemeld dat hierover een brief van de VR zelf komt, en dat er 

ook een aparte bijeenkomst met de VR zal worden belegd.  

 

De toegezegde brief is begin december ontvangen, en behelst het jaarplan cluster Stad voor 

2015. Het stuk heeft volgens de begeleidende brief als doel dat gemeenteraad en 

clustercommandant / voorzitter VR in gesprek gaan over de prestaties van de VR. De 

gemeenteraad wordt gevraagd om de organisatie op lokaal niveau hierin aan te sturen, door 

bijvoorbeeld aan te geven welke lokale accenten en nuances t.a.v. brandweerzorg en 

crisisbeheersing zij wil meegeven. Dit leek ons een mooi onderwerp voor een eerste gesprek 

van uw commissie met de nieuwe burgemeester. 

 

Tevens kondigt de brief een uitnodiging aan voor een bezoek in het voorjaar van de raad aan 

de brandweer, om met de organisatie kennis te maken en in gesprek te gaan over 

brandweerzorg en crisisbeheersing, en alvast vooruit te kijken naar de activiteiten in 2016. 

 

Inkoopbeleid 

 

In oktober jl. hebt u gesproken over de uitgangspunten voor de herziening van het inkoop- en 

aanbestedingsbeleid. Afgesproken is toen dat de definitieve nota opnieuw besproken zou 

worden, ook al valt dit onder de bevoegdheid van het college, en dat daarin ook aandacht zou 

worden gegeven aan het initiatiefvoorstel Aanbesteden van diensten uit 2009, en aan de 

informatie uit het auditcommittee over het normenkader.  
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De definitieve nota ligt nu voor. Omdat deze gepresenteerd wordt als raadsvoorstel lijkt het 

alsnog om een raadsbevoegdheid te gaan, maar dat is slechts schijn. Het enige besluit dat van 

u gevraagd wordt is het intrekken van het oude inkoop- en aanbestedingsbeleid, dat nog wel 

door de raad is vastgesteld. Van het nieuwe beleid hoeft u alleen maar ‘kennis te nemen’. 

 

In het raadsvoorstel wordt uitgebreid ingegaan op uw bespreking van de uitgangspunten in 

oktober. Alleen daarom al leek het ons goed om het stuk niet als conformstuk te laten 

passeren. 

 

Blog Oogst Groningen 
 

De SP heeft schriftelijke vragen gesteld over het inspiratieblog en magazine Oogst 

Groningen, waarin op 27 oktober een wensenlijstje werd gepubliceerd met winkels die de 

stad Groningen aantrekkelijker zouden maken. De vragen richtten zich op de relatie van de 

gemeente tot dit blog. De SP heeft aangegeven de antwoorden op deze vragen in de 

commissie te willen bespreken, en dan met name het personele aspect, vandaar de 

agendering in F&V. Bespreekpunten zijn toegevoegd. 

 

Tot slot 

 

Voor januari was de definitieve notitie over Verbonden Partijen aangekondigd, maar vanuit 

de college-organisatie is aangegeven dat het niet gelukt is deze termijn te halen. Dus dat 

wordt later. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


